Youth Culture Discussion questions (7/10/2022)
1. When did you start to pay attention to the Youth Culture? Have  you seen how young people are affected by the Youth Culture?

2. Are you aware that the school system has facilitated the growth and development of the Youth Culture? Do you know some parents who choose to do home-schooling in order to reduce the effects of Youth Culture to their children? Which do you think is better, public school or home school?

3. Do you know that  the commercial businesses are investing large amount of money to collect youth preferences and drive youth consumption through social media in order to make money from youths? Are you watching your kids spending if you give them allowances? 


4. Video games have occupied the minds of many children. Do you see such problem in your children? 


5. Do you allow your children to have smart phone without limiting their access to internet? Are you monitoring their usage? Do you think it is wise to set a limit, and if so how would you set the limit?

6. Youth Culture brought something good and bad to our society. Can you name some of them?


7. Do you have questions about Youth Culture?

1. 你何時注意到青少年文化？是否注意到青少年文化怎樣影響到青少年？



2. 你是否意識到義務教育助長了青少年文化的產生和發展？你是否認識一些選擇在家裏自己教小孩的家長？你認為那一種教育方式比較好? 上學校或在家裏自己教？




3. 你是否知道許多公司為了謀利而利用電子媒體不斷收集青少年消費習慣，甚至主導青少年消費行為，好能從他們身上賺錢？你是否給小孩零用錢又是否注意他們怎樣消費？




4. 電子遊戲佔據了許多小孩的心，你是否注意到你的孩子有這方面的問題？


5. 你是否讓你的孩子擁有智慧型手機，並且不限制他們的使用時間的方式？你是否追蹤他們的手機使用頻率。網站和時間？你覺得應該設限嗎？如果是，應該怎樣設限呢？


6. 青少年文化帶來了一些正面和負面的影響；你能舉出一些例子嗎？


7. 你對青少年文化有什麼疑問嗎？
